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Emlékeztet ő 
 

Az Egyesületi Elnökség 2015. szeptember 15-én 14:00 órakor a Hotel Azúr Wellness és 
Konferencia Szálloda (8600 Siófok, Erkel Ferenc u. 2/c) tárgyalójában megtartott üléséről. 

 
Jelen voltak:  Béres József, Haddad Richárd, Dr. Hartmann Bálint, Kovács László, Dési 
Albert, Pálfi Zoltán, Görgey Péter, Hollósy Gábor, Dr. Tóth Judit, Orlay Imre, Tóth József, 
Rubint Dezső, Vinkovits András, Bánhegyesi Attila, Nagy János, Veisz Imre, Rejtő János, 
Divényi Dániel Elnökségi tagok, továbbá Ángyánné Kiss Zsuzsanna, Balázs Péter, Tóth 
Péterné és Günthner Attila állandó meghívottak. 

Kimentette magát: Dr. Kádár Péter. 

Első napirendi pontként  Haddad Richárd az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetéről adott rövid összefoglalót. Kovács László a VET pénzügyi tervével 
kapcsolatban jelezte, hogy az előző ülésen felmerült könyveléstechnikai kérdéseket tisztázta 
Ángyánné Kiss Zsuzsannával és annak megfelelően módosították a tervet.  

Második napirendi pontként  Béres József az OET programjának előkészítésével 
kapcsolatban mondta el javaslatát. Első nap kiscsoportos (4-5 vegyes csapat) tevékenységet 
javaslunk. Cél elsősorban, hogy kicsit lazább hangulatot teremtve megismerjék egymást a 
különböző szervezetek vezetői. A feladatok az „építsünk közösséget” célt szolgálják. 
Mutassák be a különböző régiók amire büszkék (gasztronómia, látványosságok, helyi 
szervezetek aktivitása…). Fontos hogy 18 óráig befejezzük, hogy 18 órától – 20 óráig legyen 
idő a kötetlenebb időtöltésre is. 20 órától vacsora. A második nap lennének azok az 
előadások, amiket fontosnak tartunk (Tisztújítás; Stratégia helyzetkép különösen: Mentor 
program, Biztonságos villanyszerelés; Cobra bevezetése…). Olyan témák kellenek amiben a 
területi szervezeteknek tényleg fontos szerepük van. Az OET-en továbbá javasoljuk átadni a 
leghatékonyabb tagnyilvántartó, gazdasági ügyintéző, oktatás szervező illetve belső 
kommunikációfelelős díjakat. Ők olyan háttér tevékenységet folytatnak, ami nagyon fontos az 
egyesület számára, de mégis mindig háttérben maradnak. Nem kapnak MEE díjat (mert 
nincs ilyen) és nem jönnek OET-re, mert jellemzően nem vezetők. Nagy János ezzel a 
felvetéssel kapcsolatban javasolta, hogy szervezzünk ötletbörzét. Béres József kérte, hogy a 
felvetéssel kapcsolatban az elnökség tagjai adjanak visszajelzést a következő Elnökségi 
ülésig. 

Harmadik napirendi pontként  Hiezl József távollétében Günthner Attila adott tájékoztatást 
a MEE 2016 évi tisztújításának előkészítéséről. A MEE Jelölő Bizottsága 2015. augusztus 4-
én megtartotta alakuló ülését, amelyen Hiezl József JB elnök ismertette az Elnökség 
célkitűzéseit és a Jelölő Bizottság feladatait. A küldöttgyűlés által választott vezető 
tisztségviselőink jelenlegi pozíciójukban, első ciklusukat töltik, azaz Alapszabályunk 
értelmében még egy ciklusra újra választhatók abban az esetben, ha újra vállalják a 
feladatot. A többes jelölés miatt azonban fontos, hogy új, alkalmas személyeket is találjunk, 
akik vállalják a megtisztelő feladatot és a megmérettetést is. Alkalmas, az Egyesület iránt 
elkötelezett jelöltek megtalálása körültekintő, felelősségteljes munkát igényel a Bizottságtól, 
amely a hozzá beérkező javaslatok alapján fogja munkáját végezni. Hiezl József ismertette 
azokat a posztokat, amelyekre jelölteket kell állítani és ismertette a jelenlegi posztokat 
betöltő személyek nevét. Egyúttal a Jelölő Bizottság megállapodott, hogy első körben a 
posztokat jelenleg betöltő személyeket kell megkérdezni, hogy vállalnak-e még egy ciklust. 
Ezt a feladatot a Jelölő Bizottság tagjai felosztották egymás között. 

Negyedik napirendi pontként  Günthner Attila a MEE 2016. évi programjának és az 
Elnökség munkatervének előkészítésével kapcsolatos feladatokat ismertette. Az Elnökségi 
munkatervbe bekerültek a tisztújítással kapcsolatos napirendi pontok, valamint szeretnénk 
beépíteni a régióülések időpontját. MEE 2016 évi programjának összeállítására online 
adatgyűjtőt fogunk kiküldeni. 
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Ötödik napirendi pontként  Günthner Attila ismertette a tagdíjfizetések helyzetét. A 
statisztikai adatok az elmúlt évek hasonló időszakának megfelelően alakulnak, stagnáló, 
stabil helyzet látszik. 

Hatodik napirendi pontként  Günthner Attila számolt be a 2015. első félévi gazdasági 
eredményről. Felhívta a figyelmet az MVM Zrt. és a MVM PAKS Zrt- vel kötött pártoló tagi 
szerződések lejáratára, amelyek meghosszabbításával kapcsolatos tárgyalásokat 
kezdeményeztünk. Ezeknek az eredménye egyelőre kérdőjeles, így kieséssel is számolnunk 
kell.  További kiesés várható az Elektrotechnika lap árbevételénél a tervhez képest, mivel a 
tervezett hirdetési bevételek jelentős elmaradásban vannak. Az így prognosztizálható 
árbevétel kiesést várhatóan a tanfolyamok és rendezvények fogják kompenzálni, mivel ezek 
a sorok terven felül teljesítenek.     

Hetedik napirendi pontként  az Elnökség a több hónapja görgetett elnökségi határozatokat 
tekintette át: 
• Az Elektrotechnikai Múzeum helyzetével foglalkozó projekt eredeti célkitűzéseit a 

történelem felülírta. Jelen helyzetben a MEE programok szervezésével tud segíteni a 
Múzeum üzemeltetésében, mivel a MMKM átszervezésével nagyobb múzeumi 
üzemeltető kapacitás áll rendelkezésre, amelyhez programokat lehet szervezni (pl. 
iskoláscsoportok beszervezése a Múzeum meglátogatására kombinálva más Mentor 
programhoz kapcsolható rendezvényekkel, a MEE rendezvényeinek múzeumban történő 
lebonyolítása…). 

• A Paksi kapacitás fenntartási projekttel kapcsolatos teendőket továbbra is Béres József 
látja el.   

• „Az Elektrotechnika, mint szakma – cikksorozat” indításával kapcsolatban Dr. Kádár 
Péter külön írásos előterjesztést készített jelen elnökségi ülésre, melynek részleteit egy 
későbbi elnökségi ülésen fogjuk megtárgyalni. 

• A Titkárság év végéig elkészíti a MEE oktatási tevékenységét propagáló ismertető 
anyagot, amely kifejezetten az oktatásban illetékes kollégáknak szól. 

• Az Elektrotechnika folyóirat hirdetésszervezési szabályzat módosításával, és a 
cikkfeltöltő rendszer bevezetésével kapcsolatban az új marketing kommunikációs 
stratégia tisztázása után foglalkozunk. 

• Az „Energiatudatos szemlélet otthon” projektünkkel kapcsolatban az új rendelet nem azt 
hozta amire számítottunk, arra nem lehet építeni. A Biztonságos villanyszereléssel együtt 
a társadalmi szemléletformálás irányába kell menni. Segíteni a lakosságot, közös 
képviselőket kiadványokkal, tájékoztatókkal, szakemberek ajánlásával. 

• A Díjszabályzat módosítással kapcsolatban Kovács András írásos előterjesztést 
készített, melyről a következő Elnökségi ülésen fogunk határozni. 

• Az Elektrotechnikai Alapítvány kuratóriumának a MEE 3 pályázatot nyújtott be. 
Támogatást kért a „Mi a pálya?” műszaki pályaválasztó fesztiválhoz, a „Hobbim az 
Elektrotechnika” pályázathoz és az Elektrotechnika lap támogatásához. Az első két 
témához kapcsolódó pályázatunkat és támogatási igényünket a Kuratórium elfogadta. 

• Cobra területi szervezetekhez történő bevezetésével kapcsolatban megállapodott az 
Elnökség, hogy az a szervezet aki jelzi, hogy a regisztrált villanyszerelő képzéseket 
szeretné már Cobrából számlázni felkészítjük. Az iroda összeállítja a számlázó program 
működésének feltételrendszerét. Ez alapján lehet majd jelentkezni. 

Nyolcadik napirendi pontként  Günthner Attila mutatta be az Elnökségnek a 2015 október 
19-20-án megszervezésre kerülő „Mi a pálya?” műszaki pályaválasztó fesztivál koncepciós 
tervét, melynek elsődleges célja, hogy élmény alapú elven felszínre hozza a pályaválasztás 
előtt álló gyerekekben lévő érdeklődést a műszaki pálya iránt.  
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Kilencedik napirendi pontként  Nagy János egészítette ki a VTT írásban is megküldött 
2015. évi pénzügyi tervét, amelyet a VTT Elnöksége a 2015. február 10-i ülésén fogadott el. 
A tervből kiemelte a 20 éves VTT jubileumi Közgyűlését és a LumenV4 konferencia 
eredményét.  

Tízedik napirendi pontként  Béres József emelte ki az írásban megküldött, a MEE 
stratégiáját támogató marketing kommunikációs stratégia és felelős alkalmazásának 
előkészítésével kapcsolatosanyag lényegi részeit. Görgey Péter hozzátette, hogy véleménye 
szerint úgy teljes a koncepció, ha nem csak az eszközzel, hanem a tárggyal is foglalkozunk. 
Mit kommunikálunk? Haddad Richárd felhívta a figyelmet arra, hogy az idei Vándorgyűlésen 
3 profi sajtós is segíti a munkánkat (Hlavay Richárd, Ércfalvi András és Kamasz Melinda). 
Nagy János megjegyezte, hogy egyetért az iránnyal és javasolja, hogy vegyünk be a 
csapatba médiás tapasztalattal rendelkező személyt. Hollósy Gábor véleménye szerint az 
alap cél az, hogy el kell tudni adni a „termékeinket”. Ángyánné Kiss Zsuzsanna feltette a 
kérdést, hogy sikerorientált vállalkozót keresünk? Béres József válaszában megerősítette, 
hogy a sikerkritérium és az eredmény orientáltság biztos. Az Egyesületi Elnökség 30/2015 
számú határozatával  két tartózkodás mellett elfogadta a MEE kommunikációs és marketing 
stratégiájának megteremtésére irányuló célkitűzéseket. A MEE Elnöksége megbízza a MEE 
marketing kommunikációs koncepciójának kidolgozásával és az új kommunikációs vezetői 
munkakör definiálásával egy dedikált munkacsoportot, melynek felelős tagjai: KMB Elnök,  
Irodavezető, GB Elnök, MEE Főtitkár, MEE Elnök. Határidő : 2015. október 10. 

Tizenegyedik napirendi pontként  Günthner Attila terjesztette elő a pártoló tagok 
szakosztályok és stratégiai célkitűzések szerinti besorolásával kapcsolatos javaslatát. A 
pártoló tagokkal való kapcsolattartást ügyenként megfelelő szinten kell kezelnünk. Fontos 
tudnunk, hogy szakmai kérdésekben kihez fordulhatunk és azt is, hogy a MEE stratégiájának 
mely szintjében érdekelt az adott cég és ki felel azért a területért. Egy ilyen szempontból 
felépített részletesebb adatbázis hatékonyabbá teheti a kommunikációnkat. Ennek 
megfelelően kérjük a Szakosztályokat és Társaságokat, hogy jelöljék meg mely cégeknél 
kivel tartanak közvetlen szakmai kapcsolatot. A TaR legújabb fejlesztésénél már gondoltunk 
a kitűzött célunkra és ma már alkalmas a rendszer arra, hogy ezeket a kapcsolatokat 
rögzítsük és megfelelő szűrés után dedikált csoportoknak küldhessünk e-maileket.  A 
következő Elnökségi ülés előtt ki fogunk küldeni egy kérdőívet, amelyben kérjük, hogy a 
Szakosztályok, Társaságok jelöljék meg kapcsolataikat. 

Tizenkettedik napirendi pontként  Haddad Richárd javasolta, hogy a következő Elnökségi 
ülést tartsuk az Elektrotechnikai múzeumban és utána, akinek ideje engedi, tartson velünk 
egy „sétát az áram útján”. Az Elnökség támogatta a javaslatot. 

Egyebek: 

• Gábor Dénes díjra az Egyesületi Elnökség 31/2015 számú határozatával  Dr. Varjú 
György jelölését egyhangúlag javasolta. 

• Kovács László tájékoztatta az Elnökséget, hogy Szeptember 24-25-ig a Lurdy házban 
konferenciát tartanak a regisztrált villanyszerelőknek. Továbbá tájékoztatást adott arról is, 
hogy E-ON területen megalakult az Energiapartnerek Áramközösség Egyesülete, amiben 
a MEE VET alapító.  

• Az Egyesületi Elnökség 32/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a szegedi 
szervezet pályázatát, amelyet október 2-án terveznek a Fóti Élhető Jövő Parkba és az 
Elektrotechnikai Múzeumba 50 diák számára.  

• Az Egyesületi Elnökség 33/2015 számú határozatával  egyhangúlag elfogadta a 
Békéscsabai és a Szegedi szervezet korábban benyújtott pályázatát a kiegészített 
koncepciós és költségvetési tervvel 

Budapest, 2015. szeptember 15.  
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Összeállította: Jóváhagyta: 

 
 

Günthner Attila Béres József  
Irodavezető Elnök  

 


